



Journal of Dunhuang Studies

敦煌学辑刊

2

2012

总第76期

敦煌学辑刊 (季刊)

2012 年第 2 期 总第 76 期

- 凤林山、凤林津有关问题辨正 刘 满 史志林(1)
- 新疆米兰出土的一件古藏文告身考释 杨 铭 索南才让(15)
- 法藏敦煌藏文本 P. T. 449 号《般若心经》研究 才 让(23)
- 敦煌的身占文献与中古身占风俗 王晶波(36)
- 敦煌文献中奴婢称谓词的词汇特色 洪艺芳(48)
- 敦煌文学的传播方式 伏彦冰 杨晓华(63)
- 关于敦煌壁画中来自婆罗门教神祇形象的诠释 严耀中(68)
- 作为符号的塔及其意义初探 梁晓鹏(77)
- 敦煌曹氏归义军时期石窟四角天王图像研究 米德昉(83)
- 唐二帝播越对成都佛教的影响 陈双印 张郁萍(93)
- 试析翟法荣的佛教信仰 陈菊霞(102)
- 佛律“羯磨”一词的翻译及其相关问题 张 颖(111)
- 释“搔囊”——读高台骆驼城前凉木牍札记之一 吕 博(118)
- 《晋魏隋唐残墨》第 36 号《夹注金刚经》研究 董大学(128)
- 和阗文物哈定搜集品获自摩尔多瓦克说 王冀青(135)
- “陇上铁汉”安维峻生平及其著述略论 史国强(144)
- 敦煌训蒙文献研究述论 王金城(153)
- 有关和田出土 8-9 世纪于阗语世俗文书的札记(三)中
..... [日]吉田豊撰 田卫卫译 [日]西村阳子校(165)

期刊基本参数:CN62-1027/K * 1980 * q * 16 * 180 * zh * P * ¥10.00 * 1000 * 18 * 2012-06 * n

Journal of Dunhuang Studies

Vol. 2, 2012 (Serial No. 76)

Table of Contents

Liu Man & Shi Zhilin, Study on Fenglin Mountains and Fenglin Ferry	(1)
Yang Ming & Suonan Cairang, Interpretation on an Ancient Tibetan Nomination Agreement Unearthed in Xinjiang Milan	(15)
TsheRing, Research on P. T. 449 Prajñāpāramitā Hṛdaya Sūtra in Dunhuang Tibetan Documents Collected in France	(23)
Wang Jingbo, Dunhuang Body Divination Manuscripts and Body Divination Custom in the Mediaeval China	(36)
Hong Yifang, The Vocabulary Features of Slaves Appellation in Dunhuang Manuscripts	(48)
Fu Yanbing & Yang Xiaohua, The Mode of Transmission of Dunhuang Literature	(63)
Yan Yaozhong, The Interpretation of Deity Images in the Dunhuang Grotto Murals which were from Brahmanism	(68)
Liang Xiaopeng, Exploration of the Tower as a Symbol and its Significance	(77)
Mi Defang, Studying on Figures of Lokapalas in the Four top Corners of Caves Built by Caoshi Guiyi Jun in Dunhuang	(83)
Chen Shuangyin & Zhang Yuping, The Influence of Buddhism in Chengdu(成都) of the Emperors Xuan Zong(玄宗) and Xi Zong(僖宗)'s Exile	(93)
Chen Juxia, The Analysis of Zhai Farong(翟法荣)'s Buddhism Faith	(102)
Zhang Ying, The Translation of Buddhist Discipline "Karma" and its related Problems	(111)
Lv Bo, Explanations about "the Sack which are Equipped with Fingernails and Toenails"	(118)
Dong Daxue, Study on the Diamond Sūtra with Commentary in Double Columns of No. 36 Manuscript in Fragments of Jin, Wei, Sui and Tang Dynasties	(128)
Wang Jiqing, Karekin Moldovack and the Harding Collection of Antiquities from Khotan	(135)
Shi Guoqiang, Study on An Weijun(安维俊)'s Lifetime and Writings	(144)
Wang Jin'e, The Overview and Discussion of Dunhuang Enlightenment Literature's Study	(153)
Yoshida Yukata, tr. by Tian Weiwei, ed. by Nishimura Yo-ko, Notes on the Khotanese Documents of the 8th - 9th Centuries Unearthed from Khotan III (2)	(165)